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RWS.8021.2.2023                                                                                                

 

 

 

PROTOKÓŁ 2/2023 

Z POSIEDZENIA RADY SPOŁECZNEJ 

GMINNEJ PRZYCHODNI ZDROWIA W RZGOWIE 

w dniu 6 grudnia 2023 r. 
 

Ad.1. 

 

Posiedzenie Rady Społecznej Gminnej Przychodni Zdrowia w Rzgowie otworzył o godz. 1307 

Przewodniczący Rady Społecznej Miron Ossowski witając członków Rady, Zastępcę 

Burmistrza Rzgowa Panią Monikę Pawlik oraz zaproszonych gości. W posiedzeniu wziął 

udział Dyrektor przychodni Jarosław Nettik. 

 

Ad.2. 

 

Przewodniczący Rady Społecznej Miron Ossowski na podstawie listy obecności poinformował, 

że sześciu z siedmiu członków Rady Społecznej jest obecnych i stwierdził kworum 

uprawniające do podejmowania uchwał. Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego 

protokołu (nieobecny członek Rady Rafał Kluczyński). 

 

Ad.3 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie i uzgodnienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Rady Społecznej GPZ w Rzgowie. 

5. Przedstawienie wniosków i opinii dotyczących planu finansowego, w tym planu 

inwestycyjnego Gminnej Przychodni Zdrowia w Rzgowie na rok 2024 - podjęcie uchwały 

w sprawie przedstawienia wniosków i opinii dotyczących planu finansowego, w tym planu 

inwestycyjnego Gminnej Przychodni Zdrowia w Rzgowie na rok 2024 r. 

6. Przedstawienie wniosków i opinii dotyczących zmiany Regulaminu organizacyjnego 

Gminnej Przychodni Zdrowia w Rzgowie - podjęcie uchwały w sprawie przedstawienia 

wniosków i opinii dotyczących zmiany Regulaminu organizacyjnego Gminnej Przychodni 

Zdrowia w Rzgowie. 

7. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Rady Społecznej Miron Ossowski poddał pod głosowanie przyjęcie 

zaproponowanego porządku posiedzenia.  

W głosowaniu: 6 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Społeczna Gminnej 

Przychodni Zdrowia przyjęła porządek posiedzenia bez uwag.  
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Ad.4. 

Projekt protokołu z ostatniego posiedzenia Rady Społecznej Gminnej Przychodni Zdrowia 

w Rzgowie został przedstawiony członkom Rady wraz z zaproszeniami na dzisiejsze 

posiedzenie. Przewodniczący Rady Społecznej Miron Ossowski zapytał czy któryś z członków 

zgłasza uwagi do projektu protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Społecznej. Członek 

Rady Marek Bartoszewski dopytał o kwestię odszkodowania za uszkodzoną latarnię na 

parkingu przed przychodnią. Dyrektor Jarosław Nettik wyjaśnił że nastąpiła kolizja samochodu 

osobowego z latarnią, niestety mimo monitoringu nie udało się odczytać numeru 

rejestracyjnego pojazdu. W związku z brakiem możliwości ustalenia sprawcy, naprawa szkody 

została pokryta z ubezpieczenia przychodni. 

Przewodniczący Rady Społecznej Miron Ossowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z posiedzenia Rady Społecznej Gminnej Przychodni Zdrowia z dnia 23 marca 2023 r.  

W głosowaniu: 6 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Społeczna GPZ 

przyjęła protokół bez uwag.  

 

Ad.5. 

 

Plan budżetu Gminnej Przychodni Zdrowia w Rzgowie na rok 2024 przedstawił jej dyrektor 

Jarosław Nettik (załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu). Na początku swojej wypowiedzi 

zwrócił uwagę na znaczący wzrost kosztów w porównaniu z planem na rok 2023. Podwyżki 

cen generują zwiększenie nakładów finansowych funkcjonowania przychodni, jednakże 

planowane przychody z dużym prawdopodobieństwem pokryją te wydatki. Zwiększone 

przychody spowodowane są wzrostem stawki kapitacyjnej czyli ryczałtu, który przychodnia 

otrzymuje z Narodowego Funduszu Zdrowia za każdego pacjenta zapisanego do POZ. Na 

chwilę obecną jeśli chodzi o wizyty u specjalistów sytuacja również wygląda optymistycznie, 

gdyż mimo, że kontrakty są dużo niższe niż w poprzednich latach, to Narodowy Fundusz 

Zdrowia płaci za wszystkie nadwykonania poza ustalony limit bez wyjątku. Ta sytuacja ma 

również odzwierciedlenie w podwyższonych kosztach, gdyż za pracę lekarzy specjalistów płaci 

się więcej. Członek Rady Zbigniew Waprzko poprosił o doprecyzowanie pozycji w planie 

finansowym na rok 2024 dotyczących wynagrodzeń lekarzy specjalistów. Zwrócił uwagę na 

znaczny wzrost usług lekarzy ginekologów. Dyrektor Jarosław Nettik odpowiedział, że 

prognozy wizyt pacjentek u tych specjalistów zostały opracowane na podstawie liczby z roku 

2023, których jest znacznie więcej. Przewodniczący Rady Miron Ossowski spytał o przyczyny 

wzrostu o niemal 100% pozycji przychodów z usług z zakresu medycyny pracy. Dyrektor 

Jarosław Nettik odpowiedział, że jest to związane z podniesieniem cen za te wizyty z uwagi na 

zwiększone koszty badań laboratoryjnych. Przychodnia zakupiła również kabinę do badania 

kierowców co spowodowało, że nie ma konieczności wysyłania pacjentów na to badanie do 

innych placówek. Tym samym środki pracodawców pozostają w przychodni a nie są jedynie 

dystrybuowane do innych poradni. Ponadto GPZ w Rzgowie ma zatrudnionego lekarza 

medycyny pracy, a ponieważ nie jest to popularna specjalizacja i tym samym brakuje ich na 

rynku pracy więcej pacjentów jest kierowanych do nas, np. z przychodni w Tuszynie. 

Członek Rady Marcin Bartoszek spytał o pozycję planu dotyczącą kosztów utrzymania windy 

w budynku przychodni (wzrost z 2 000,00 zł w 2023 r. do 5 000,00 zł planowanych w roku 

2024). Z czego to wynika? Dyrektor Jarosław Nettik odpowiedział, że głównie z kosztów prac 
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serwisowych. Winda jest bardzo stara, najlepiej byłoby ją wymienić na nową ale na razie nie 

ma takich możliwości. W roku 2023 r. konieczna była wymiana jednej z najważniejszych części 

dźwigu odpowiadającej za nośność windy. Firma serwisowa, która obsługiwała urządzenie nie 

wywiązywała się z umowy dlatego przychodnia zawarła umowę z nową. Koszt comiesięcznego 

serwisu jest nieznacznie droższy niż poprzedniej, jednakże z uwagi na wiek urządzenia 

konieczne było zaplanowanie środków na kolejne naprawy związane ze zużyciem czy trwałym 

uszkodzeniem części. 

Członek Rady Marek Bartoszewski, zwrócił uwagę na to, że z windy nie korzysta się zbyt 

często. Dyrektor odpowiedział, że nie jest to winda sensu stricte. Jest to platforma dla osób 

niepełnosprawnych, i z tego powodu nie nadaje się do częstego użytkowania. Do jej 

uruchomienia konieczna jest obsługa pracownika przychodni. Została zainstalowana gdyż 

wymagał tego Narodowy Fundusz Zdrowia. Był to kompromis pomiędzy dużym wydatkiem na 

tradycyjną windę, z której można korzystać samodzielnie a wymogiem, który na placówkę 

nakładają przepisy.   

Przewodniczący Rady Miron Ossowski na koniec dyskusji zwrócił uwagę na „kosmetyczny 

błąd” w planie związany z nazewnictwem. W punkcie kosztów zarządu przychodnią powinno 

się zmienić zapis z ABI (Administrator Bezpieczeństwa Informacji), który już nie funkcjonuje 

w przepisach prawa na IOD (Inspektor Ochrony Danych). 

 

Przewodniczący Rady Społecznej Miron Ossowski przeczytał projekt uchwały i przystąpiono 

do głosowania.  

W głosowaniu: 6 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Społeczna GPZ 

postanowiła o przyjęciu uchwały Nr 4/2023 w sprawie przedstawienia wniosków i opinii 

dotyczących planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego Gminnej Przychodni 

Zdrowia w Rzgowie na rok 2024 r. (uchwała Nr 4/2023 stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego 

protokołu). 

 

Ad.6. 

 

Zmiany Regulaminu organizacyjnego Gminnej Przychodni Zdrowia w Rzgowie przedstawił jej 

dyrektor Jarosław Nettik (załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu). Dotyczą tylko cennika 

usług medycznych. Wzrost cen usług wynika z wzrostu cen rynkowych, m.in. firma 

obsługująca przychodnię w zakresie badań laboratoryjnych podniosła swoje stawki. Również 

lekarze, którzy świadczą w placówce usługi komercyjne chcąc zarabiać więcej podnieśli i swoje 

wynagrodzenia. 

Członek Rady Zbigniew Waprzko spytał, czy przychodnia ma mimo to konkurencyjną ofertę 

na rynku. Dyrektor Jarosław Nettik odpowiedział twierdząco. Celowo zaproponowane ceny są 

nieco niższe niż w Łodzi aby pacjenci stamtąd wybierali rzgowską alternatywę. Dostęp do 

kardiologa czy badania Holterem EKG są tańsze. 

Członek Rady Marek Bartoszewski zapytał o to ile trwa masaż ręczny jednostki anatomicznej. 

Dyrektor Nettik odpowiedział, że masaż szyjny, lędźwiowy czy np. barku trwa 15 minut czyli 

tyle ile wymaga NFZ, masaż całego kręgosłupa trwa 30 minut natomiast indywidualna praca  

z pacjentem trwa pomiędzy pół a pełną godziną a w zależności od potrzeb stosuje się również 

specjalistyczne metody fizjoterapeutyczne. Członek Rady Marek Bartoszewski wyraził opinię, 

że zaproponowane stawki są dość wysokie. Dyrektor Jarosław Nettik odpowiedział, że  

kolokwialnie rzecz ujmując „tyle jest coś warte ile ktoś chce za to zapłacić” i skoro są pacjenci, 

którzy płacą takie stawki to jest to argument za tym, aby zostawić je na proponowanym 
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poziomie, tym bardziej że środki są przekazywane na cele statutowe przychodni. Członek Rady 

Marek Skalski dodał, że skoro chcemy wypracować szacunek dla służby zdrowia to powinna 

być konkretna cena za usługę. Za przykład podał cenę usługi trwającej 10 minut za regulację 

skrzydła okiennego: 100,00 zł. Marek Skalski: „Okno z bólu nie zapłacze, a człowiek 

niesprawny będzie wyłączony z pracy, także proponowana kwota jest jak najbardziej 

rozsądna”. 

 

Przewodniczący Rady Społecznej Miron Ossowski  przeczytał projekt uchwały i przystąpiono 

do głosowania. 

 

W głosowaniu: 6 „za”, „0” przeciw, „0” wstrzymujących się” Rada Społeczna GPZ 

postanowiła o przyjęciu uchwały Nr 5/2023 w sprawie przedstawienia wniosków i opinii 

dotyczących zmiany Regulaminu organizacyjnego Gminnej Przychodni Zdrowia  

w Rzgowie. (uchwała Nr 5/2023 stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 7.  

W sprawach różnych  głos zabrał Członek Rady Marcin Bartoszek (przypis protokolanta: 

Prezes "Stowarzyszenia Kaprala Wojtka w Rzgowie"), który powiedział, że przed dzisiejszym 

posiedzeniem miał zebranie wszystkich prezesów w Regionalnym Centrum Krwiodawstwa  

i Krwiolecznictwa w Łodzi i z dumą chce przekazać ze w ciągu 2023 roku zebrano w Rzgowie 

104 litry 750 ml krwi. Ten wynik plasuje nas w pierwszej trójce zbiórek w województwie 

łódzkim. Ponadto dwie osoby zostały uhonorowane medalem za zasługi dla Regionalnego 

Centrum Krwiodawstwa i Krwiolecznictwa.  

Przewodniczący Rady Miron Ossowski korzystając z okazji złożył członkom Rady  

i zaproszonym gościom życzenia zdrowych i pogodnych świąt bożego narodzenia. Do życzeń 

dołączyła się Zastępczyni Burmistrza Monika Pawlik, która złożyła je w imieniu swoim oraz 

Burmistrza Mateusza Kamińskiego.  

Miron Ossowski na koniec posiedzenia podziękował za wieloletnią współpracę zarówno  

w Radzie Społecznej jak i poza nią. W związku z tym, że z końcem roku zakończy swoją pracę 

w Urzędzie Miejskim w Rzgowie złoży wkrótce na ręce Burmistrza Rzgowa rezygnację  

z funkcji Przewodniczącego Rady Społecznej GPZ w Rzgowie. Członkowie Rady 

podziękowali z współpracę i życzyli powodzenia na nowej drodze zawodowej.  

Ad. 8. 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Rady Społecznej o godz. 1355 

zamknął posiedzenie Rady Społecznej Gminnej Przychodni Zdrowia w Rzgowie. 

 

Protokołowała:      Przewodniczył: 

Inspektor ds. Ochrony Przeciwpożarowej,            Przewodniczący Rady 

 Obronności i Zarządzania Kryzysowego               GPZ w Rzgowie 

        

        

       /-/ Dorota Szafrańska               /-/ Miron Ossowski 


